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16/2013. számú  Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

nyílt üléséről készült jegyzőkönyve 
 
 
 
 
Az ülés időpontja:   2013. június 25. 

 
 
 
 
 

Hozott határozatok tárgya:  
 
1./ Rendőrkapitányság 2012. évi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
2./ A Polgárőrség munkájáról készült tájékozató elfogadása 
3./ A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, valamint a házi gondozás 

eddigi munkájáról készült beszámoló elfogadása 
4./ A Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év munkájáról készült 

beszámoló elfogadása 
5./ A Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanév munkájáról készült 

beszámoló elfogadása 
6./ A Szociális földprogram 2012. évi működéséről készült beszámoló 

elfogadása 
7./ Helyi esélyegyenlőségi program (HEP) elfogadása 
8./ Edelényi Kistérség Többcélú Társulása a módosított „Társulási  
9./ Megállapodás” jóváhagyásáról 
10./ Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Intézményfenntartói  
 Társulás „Társulási megállapodásának” jóváhagyása 
11./ Közkutak használatáról   
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Hozott rendeletek tárgya:  
 
1./ Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

9/2013.(VI.26.) önkormányzati rendelete Szendrőlád Község 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatáról 

2./ Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
10/2013.(VI.26.) önkormányzati rendelete a szociális ellátásokról szóló 
10/2011. (XI.30.) számú rendeletének módosításáról 

 
 
 
 
 

J E G Y ZŐ K Ö N Y V 
 
 
Készült:  Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének   
                2013. június 25.  napján  megtartott nyílt ülésén 
 
 
Jelen vannak:  Vadászi Béla polgármester 

Ádám Gyula alpolgármester, Lakatos Gábor, Rőczei Károly, 
Novák László Zsolt települési képviselők 

 
Később érkezik:   Zsigmondné Kiss Andrea települési képviselő 

 
Igazoltan távol van:   Hornyákné Szilasi Melinda aljegyző, 

Káló Norbert települési képviselő 
n  távol: Horváth Szilveszter települési képviselő 
Tanácskozási joggal van jelen:  
 

dr. Kernóczi Zsuzsanna jegyző 
Kisidáné Gríger Ildikó Városi Szociális Szolg. Központ 
Joó Istvánné előadó 
Minyóczki Lászlóné óvodavezető  
Nagy Zsuzsanna iskolaigazgató 
Soltész András  r. alezredes 
Szaniszló Jánosné családgondozó 
dr. Zsíros Lászlóné  intézményvezető  

 
Jegyzőkönyvvezető: Mészáros Imréné 
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V a d á s z i  Béla polgármester köszönti a megjelent képviselőket és a 
meghívott vendégeket, majd megállapítja, hogy az ülés határozatképes, mivel a 
megválasztott 7 fő képviselőből jelen van 5 fő, a határozatképesség fennáll. Ezt 
követően javasolja a napirendi pontok elfogadását, valamint jegyzőkönyv 
hitelesítőinek Rőczei Károly és Novák László Zsolt települési képviselőket. 
Javaslatait szavazásra bocsátja.   
 
 
Javasolt napirendi pontok: 
 
1./ Tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről 
 Előadó: rendőrkapitányság képviselője 
2./ Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
 Előadó: a polgárőrség helyi vezetője 
3./ Beszámoló a gyermekjóléti szolgáltatás és családsegítés, valamint a házi 

segítségnyújtás munkájáról   
 Előadó: intézményvezető 
4./ Beszámoló a Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év munkájáról 
 Előadó: óvodavezető 
5./ Beszámoló a Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanítási év 

munkájáról 
Előadó: iskolaigazgató 

6./ Beszámoló a szociális földprogram 2012. évi működéséről 
 Előadó: polgármester 
7./ Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása 

Előadó: polgármester  
8./ Edelényi Kistérség Többcélú Társulás „Társulási Megállapodás”- ának 

jóváhagyása 
 Előadó: polgármester  
9./ Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Intézményfenntartói 

Társulás „Társulási Megállapodás”-ának jóváhagyása 
Előadó: polgármester 

10./ Szendrőlád Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzata megtárgyalása és elfogadása  
Előadó: polgármester  

11./ Helyi rendeletek felülvizsgálata  
Előadó: polgármester, jegyző  

12./ Indítványok, javaslatok 
 
 
Az elhangzott javaslatoknak megfelelően a képviselő-testület 5 igen szavazattal, 
ellenszavazat és tartózkodás nélkül a jegyzőkönyv hitelesítőivel egyetértenek és 
a napirendet az alábbiak szerint fogadják el: 
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Elfogadott napirendi pontok: 
 
1./ Tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről 
 Előadó: rendőrkapitányság képviselője 
2./ Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
 Előadó: a polgárőrség helyi vezetője 
3./ Beszámoló a gyermekjóléti szolgáltatás és családsegítés, valamint a házi 

segítségnyújtás munkájáról   
 Előadó: intézményvezető 
4./ Beszámoló a Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év munkájáról 
 Előadó: óvodavezető 
5./ Beszámoló a Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanítási év 

munkájáról 
Előadó: iskolaigazgató 

6./ Beszámoló a szociális földprogram 2012. évi működéséről 
 Előadó: polgármester 
7./ Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása 

Előadó: polgármester  
8./ Edelényi Kistérség Többcélú Társulás „Társulási Megállapodás”- ának 

jóváhagyása 
 Előadó: polgármester  
9./ Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Intézményfenntartói 

Társulás „Társulási Megállapodás”-ának jóváhagyása 
Előadó: polgármester 

10./ Szendrőlád Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzata megtárgyalása és elfogadása  
Előadó: polgármester  

11./ Helyi rendeletek felülvizsgálata  
Előadó: polgármester, jegyző  

12./ Indítványok, javaslatok 
 
 
 
Tárgyalt napirendi pontok:  
 
1./ Tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről 
 Előadó: rendőrkapitányság képviselője 
2./ Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
 Előadó: a polgárőrség helyi vezetője 
3./ Beszámoló a gyermekjóléti szolgáltatás és családsegítés, valamint a házi 

segítségnyújtás munkájáról   
 Előadó: intézményvezető 
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4./ Beszámoló a Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év munkájáról 
 Előadó: óvodavezető 
5./ Beszámoló a Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanítási év 

munkájáról 
Előadó: iskolaigazgató 

6./ Beszámoló a szociális földprogram 2012. évi működéséről 
 Előadó: polgármester 
7./ Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása 

Előadó: polgármester  
8./ Edelényi Kistérség Többcélú Társulás „Társulási Megállapodás”- ának 

jóváhagyása 
 Előadó: polgármester  
9./ Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Intézményfenntartói 

Társulás „Társulási Megállapodás”-ának jóváhagyása 
Előadó: polgármester 

10./ Szendrőlád Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési 
Szabályzata megtárgyalása és elfogadása  
Előadó: polgármester  

11./ Helyi rendeletek felülvizsgálata  
Előadó: polgármester, jegyző  

12./ Indítványok, javaslatok 
 
 
 
Napirendi pontok tárgyalása: 
 
 
 
 
 

I. N A P I R E N D: 
 

Tájékoztató a közrend, közbiztonság helyzetéről 
Előadó: rendőrkapitányság képviselője 

 
(Az előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 1./ sorszám alatt.) 

 
 

V a d á s z i Béla polgármester köszönti az Edelényi Rendőrkapitányság 
vezetőjét, aki a napirendi ponthoz kapcsolódó beszámolót megküldte, azt 
mindenki megkapta. Kérdése, van-e a tájékozatóhoz kérdés, hozzászólás. 
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N o v á k László Zsolt települési képviselő kérdése, hogy a közrend 
tekintetében van-e javulás Szendrőládon. 
 
 
Zsigmondné Kiss Andrea települési-képviselő érkezett a képviselő-testületi tagok 
száma 6 főre emelkedett, a határozatképesség továbbra is fennáll. 
 
 
S o l t é s z András rendőrkapitány a kérdésre válaszolva elmondja, szerinte van 
javulás, az önkormányzat és a rendőrség között jó a kapcsolat, a bűnmegelőzési 
programok jók, lakossági tájékoztatás javult, de ezeket a beszámolóban mindet 
részletesen is leírták. Elmondja továbbá, hogy a jövőben a mezei lopásokra is 
oda kell illetve oda fognak figyelni, valamint, hogy a szabálysértéseket 
gyorsított eljárásban lehet tárgyalni, ami szintén a közrend, közbiztonság 
javulásához vezet és visszatartó hatással van a garázdaság és a kihágás területén 
egyaránt. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő örül a kapitány személyes jelenlétének, 
mert véleménye szerint a közrend, közbiztonság fontos, meghatározza a 
település életét. Bűnmegelőzés céljából javasolja a Gárdonyi út végén a 
közvilágítás kiépítését. 
 
Á d á m Gyula alpolgármester kérdése, a falopással kapcsolatosan, hogyan 
határozzák meg az eltulajdonított fa mennyiségét és értékét, illetve a 
szabálysértés mértékét. Különbséget kellene tenni a büntetések mértékében a 
szociális körülményeket is vizsgálva. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző a kérdésre válaszolva elmondja,  a 
szabálysértési mértéket, az alkalmazható jogkövetkezményeket és a figyelembe 
vehető bűnösségi körülményeket jogszabály határozza meg. 
 
S o l t é s z András rendőrkapitány sajnálja, ha nem sikerül minden falopást 
felderíteni, ugyanakkor a felvevő piacot is korlátozni kellene.  
A kérdésre válaszolva pedig elmondja, hogy 50 e Ft-ig szabálysértésnek minősül 
és a bíróság dönt, a rendőrségnek itt már nincs jogköre. Viszont ők sem mindig 
értenek egyet a döntésekkel. A rendőrség jogalkalmazó és nem jogalkotó, ők 
intézkednek. Sok esetben az erdészettől is érkezik feljelentés ismeretlen tettes 
ellen, azokban az esetben is el kell járniuk. A büntetés nem cél, hanem eszköz. 
 
L a k a t o s  Gábor települési képviselő nem mindenben ért egyet az 
elhangzottakkal. Találkozott olyan esettel, hogy a rendőr bement az udvarra és 
az ott talált fa után magas összegű pénzbírságot szabtak ki a lakosra. 
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Elmondja továbbá, hogy az Ady Endre utcában esténként sok a randalírozás, 
aminek a megszüntetésére a rendőrség segítségét kéri. 
 
S o l t é s z András rendőrkapitány a kérésre válaszolva elmondja, ebben az 
ügyben elsősorban a polgárőrség járjon közben, s ha nem sikerül a megoldás, 
akkor jelezzék a feléjük. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő kérdése, működik-e a településen körzeti 
megbízott, s ha igen milyen szinten. 
 
S o l t é s z András rendőrkapitány a kérdésre válaszolva elmondja, igen van a 
településen K.M.B. és jól működik. Rövid tájékoztatást nyújt a K.M.B. 
tevékenységéről. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője itt 
szeretne köszönetet mondani a rendőrség felé a gyermekek körében eddig 
végzett bűnmegelőzési munkáért. 
 
N o v á k László Zsolt települési képviselő szintén köszönetet mond a rendőri 
jelenlétért és a prevencióért. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, problémát okoz a településen, hogy 
pénz kifizetések alkalmával nagy tumultus van a posta előtt, ami életveszélyes a 
közlekedés tekintetében, továbbá úgy látja, hogy a sebesség korlátozást a 
gépjárművezetők újabban nem tartják be a település belterületén, de ezektől 
eltekintve elégedett rendőrség településen végzett munkájával. 
 
S o l t é s z András rendőrkapitány a felvetésekre válaszolva elmondja, 
gyakoribbak az ellenőrzések, a sebesség túllépés pedig nem éri meg a 
gépjárművezetőnek, mert az súlyos szankcióval jár. 
 
V a d á s z i Béla polgármester miután megállapítja, hogy ehhez a napirendi 
ponthoz több hozzászólás javaslat nem hangzik el, megköszöni a rendőrség 
munkáját és javasolja beszámoló, illetve az előterjesztés alapján a határozati 
javaslat elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
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Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 57/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  Rendőrkapitányság 2012. évi munkájáról készült 
beszámoló elfogadása 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete az Edelényi Rendőrkapitányság 2012. évi 
munkájáról készült beszámolót megtárgyalta és elfogadja.  
 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határid ő: folyamatos 

 
 
 
 

II.  N A P I R E N D: 
 

Tájékoztató a Polgárőrség munkájáról 
Előadó: a polgárőrség helyi vezetője 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 2./ sorszám alatt.) 

 
 

V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot, 
melyhez az írásos anyagot szintén mindenki megkapta. Tekintettel arra, hogy az 
elnök az ülésen személyesen nem tudott megjelenni, így helyette az 
alpolgármester válaszol a feltett kérdésekre.  
 
Á d á m Gyula alpolgármester a polgárőrség képviseletében kérdése, van-e a 
tájékoztatóhoz kérdés, hozzászólás. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, nem igazán ismeri a 
polgárőrség munkáját, ezért szeretne pár kérdést föltenni, úgy, mint, van-e 
éjszakai járőrözés, valamint tudja, hogy csekély anyagiakkal rendelkeznek, de 
fontosnak tartja a külső megjelenést is, így pl. az egyenruhával, hogy állnak. 
Aztán jó volna egy személygépkocsi is. Tudja, hogy ennek is anyagi vonzata 
van, de talán megtérülne a befektetés. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésekre válaszolva elmondja, civil 
szervezeteket az Önkormányzat sajnos nem támogathat, így a polgárőrséget 
sem. Egyenruhájuk volt ugyan, de azokat elhasználták más célokra. Meg kellett 
volna kímélni. Most pólóik, néhány mellényük és kabátjuk van. 
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dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző az elhangzottak kiegészítve elmondja, a 
BM és dr. Túrós András is bejelentette, hogy ilyen területekre lesznek  pályázati 
támogatások. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, a polgárőröknek mozgalmasabbnak 
kell lenniük, főleg az esti és a hétvégi időkben, mert a fiatalok gyakran 
randalíroznak. 
 
Á d á m Gyula alpolgármester elmondja, sajnos nehéz megakadályozni a 
randalírozást, mert nem akkor és ott végzik a rongálást, amikor és ahol a 
polgárőr jelen van. 
 
V a d á s z i Béla polgármester miután megállapítja, hogy ehhez a napirendi 
ponthoz több hozzászólás javaslat nem hangzik el, megköszöni a polgárőrség 
munkáját és javasolja a beszámoló, illetve az előterjesztés alapján a határozati 
javaslat elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 58/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  A Polgárőrség munkájáról készült tájékozató 
elfogadása 

 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Polgárőrség munkájáról készült tájékoztatót 
megtárgyalta és elfogadja. 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határid ő: folyamatos 
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III.  N A P I R E N D: 
Beszámoló a gyermekjóléti szolgáltatás és családsegítés, valamint a házi 

segítségnyújtás munkájáról 
Előadó: intézményvezető 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 3./ sorszám alatt.) 

 
 
V a d á s z i Béla polgármester köszönti a Szociális Szolgáltató Központ 
vezetőjét, aki a napirendi ponthoz kapcsolódó beszámolót megküldte, azt 
mindenki megkapta. Kérdése, van-e a tájékozatóhoz kérdés, hozzászólás. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője a 
beszámoló kiegészítéseként még elmondja, Szendrőlád vonatkozásában nagyon 
sokat emelkedett a védelembe vett gyermekek száma, ami főként abból adódik, 
hogy a gyermekek nem járnak óvodába, iskolába. Olyan réteg nőtt fel, hogy a 
szülővel nem lehet megbeszélni a problémákat. Sok a problémát okoz a rüh, a 
csótány, a tetű elszaporodása. A szociális ellátás támogatása pedig nem úgy 
működik, hogy ahol több a probléma, oda több támogatás jusson. A rendszerben 
átalakulások várhatóak, valószínűleg több feladat átkerül majd a Járási 
Hivatalokhoz. Már most is pl. a védelembe vétel esetén is be kell utazni 
Edelénybe a Járási Hivatalba, de sokan nem mennek el. A problémák csak 
halmozódnak, egyre több a gond. Sok a szociális segélyezett szülő is, akit 
gondozásba kell venni. A megnövekedett esetszám vonatkozásában az 
intézmény nem tudja mindig biztosítani a két fő családgondozó jelenlétét a 
településen. Nagy helyi probléma továbbá, hogy itt az ügyfelek nem önállóak. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, valaki elrontotta a lakosságot. Nem 
kell helyettük kitölteni a nyomtatványokat. Az viszont elvárás, hogy 
ügyfélfogadás időben legyen itt egy családgondozó, vagy ha más elfoglaltságuk 
van, abban az esetben legyen kitéve tábla, jelzés vagy értesítés és legyen mindig 
kint az ügyfélfogadásuk rendje. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője 
elmondja, megpróbálják orvosolni a problémákat. Tudja, hogy nem mindig a 
családlátogatás a legfontosabb feladat, de sajnos vannak olyan családok, akik 
képtelenek a gyermek nevelésére, ellátására. Véleménye szerint jogszabály 
módosítására is szükség lenne. A változások következtében, már van olyan 
szankció, hogy a támogatás csökken, de sok esetben még ez sem érdekli a 
szülőket. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, a rend betartásához a családsegítősök 
ügyfélfogadási rendjének igazodnia kell a hivatal ügyfélfogadásához. 
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Megköszöni a szolgálat településen végzett munkáját és szeretné, ha a rüh, 
csótány ügyben sikerülne segítséget nyújtani, megoldást találni. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője 
elmondja, krízis helyzetben azonnali intézkedés kell, de a problémás családokat 
nagyon nehéz behívni. Nincs eszközük, de elsősorban, leginkább 
szemléletváltásra lenne szükség. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester elmondja, a legtöbb családnak sokszor még 
kenyérre sem jut. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, a családok ellátásáról a szülőknek kell 
gondoskodniuk. A jövőre nézve a szociális ellátásban részesülő szülőkkel 
problémák várhatóak, mivel ősztől beindul az egész napos iskolai rendszer, 
amellyel a gyermekek napközbeni ellátása az iskolában megoldódik, és így a 
szülők szociális ellátásra való jogosultsága megváltozik. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője a 
rühösséggel kapcsolatos hozzászólásra válaszolva elmondja, mindenkinek 
érdeke a betegségek megakadályozása és terjedésük megelőzése. De effektív 
hatása jelenleg nincs a programoknak, mivel a pénzeket, támogatásokat nem ők 
kapják, hanem a kistérségek. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, több szervezet is foglalkozik ezzel a 
kérdéssel, de látható eredmény nincs. Jó lenne ezeket jelezni felettes illetékes 
szerveknek. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester elmondja, az elhangzottakon túl ott vannak a 
rágcsálók, csótányok elszaporodása is az árvíz után. 
 
S z a n i s z l ó Jánosné családgondozó elmondja, ebben a témában a 
megelőzésről Konyha János tartott egy előadást. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester elmondja, sokan fiatalon alapítanak családot, az 
iskolai nevelés hiányos. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője a 
hozzászólásra válaszolva elmondja, az a probléma, hogy nem akarják tudomásul 
venni az elvárásokat, nem is alkalmazkodnak a változásokhoz. Hiába 
szigorodnak a büntetések, nem foglalkoznak a következményekkel.   
 
Á d á m  Gyula alpolgármester elmondja, iskolában az életmódra való nevelés 
és szemlélet nevelés is szükséges. 
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K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője 
elmondja, a család szerepét nem veszi és nem is veheti át az iskola. Ezek nem 
fogyatékos, hanem sajátos nevelésű/-igényű gyerekek, akiket lehet fejleszteni 
megfelelő módon. A baj az, hogy aki nem ilyen, az is ilyennek tetteti magát.  
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető elmondja, a szülők fel voltak 
háborodva, amikor az iskola az életre nevelés keretében pl. kertművelést, 
kapálást stb. próbálta megtanítani a gyermekeknek.  
 
L a k a t o s Gábor települési képviselő elmondja, ha a gyermek veszélyben 
van, ki kell emelni a családból. Kérdése a jegyző miért nem jelez. A kiskorúak 
megrontása esetében hiányosak az intézkedések. Ilyen esetekben feljelentést 
kellene tenni. 
 
K i s i d á n é Gríger Ildikó Városi Szociális Szolgáltató Központ vezetője 
elmondja, ennek jogi háttere van, amit részletesen ismertet. 
Javasolja, hogy a helyi kisebbségi vezetőkkel együtt hívják össze a problémás 
családokat, beszéljenek velük, próbálják együtt meggyőzni őket. 
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető elmondja, elsősorban a szülő feladata a 
nevelés. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, a beszámoló színvonalas, a 
családsegítő munka sokrétű. Az embereket szeretni kell, alázat szükséges. 
Nagyobb szerepet kell adni ebben az Egyházaknak is. Elindult itt is egy 
folyamat, de a vallás segíthet a jó útra térésben. Ő tagja egy egyházi 
szervezetnek, megpróbál segíteni, segítséget kérni. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző kéri a napirendi ponthoz kapcsolódóan 
megtenni az észrevételeket és kérdéseket. 
 
N o v á k  László Zsolt települési képviselő elmondja, a településen 60 gyermek 
lett hittanos. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, ezt már korábban már javasolta, ami 
akkor elutasításra került. Most visszatérve a napirend kérdéséhez megköszöni a 
gyermekjóléti- és családsegítő szolgálat munkáját, úgy látja, igyekszenek 
mindent megtenni a hatékony működés érdekében. A továbbiakban javasolja a 
beszámoló, illetve az előterjesztés alapján a határozati javaslat elfogadását. 
Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
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Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 59/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  A Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, 
valamint a házi gondozás eddigi munkájáról készült 
beszámoló elfogadása 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat, 
valamint a házi gondozás eddigi munkájáról készült 
beszámolót megtárgyalta és elfogadja. 
 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határid ő: folyamatos 

 
 
Kisidáné Gríger Ildikó és Szaniszló Jánosné elhagyják a képviselő-testületi 
ülést. 
 
 
 
 

IV.  N A P I R E N D: 
 

Beszámoló a Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év munkájáról 
Előadó: óvodavezető 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 4./ sorszám alatt.) 

 
 
V a d á s z i Béla polgármester köszönti az óvodavezetőt, aki a napirendi 
ponthoz kapcsolódó beszámolót szintén megküldte, amit mindenki megkapott. 
Kérdése, van-e a beszámolóhoz kérdés, hozzászólás. 
 
Z s i g m o n d n é Kiss Andrea települési képviselő kérdése szeptember 1-től 
indul-e a 4. csoport az óvodában. 
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető elmondja, igen indul. A középsősöket 
2 csoportba szeretnék tenni. A gyermekeket olyan szintre kell eljuttatni, hogy az 
iskolakezdés könnyebb legyen számukra. 
 
 
Nagy Zsuzsanna iskolaigazgató érkezik.  
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R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, a beszámolóból kiderül, hogy 
az óvodai nevelés jó. Ugyanakkor megdöbbentőnek tarja azt, hogy az 
óvodabővítésre milyen nagy összeg volt adva és csak 4 foglalkoztató került 
kialakításra. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, a pályázat kötött volt. Jelen esetben 
óvodabővítésre nincs szükség, csupán kisebb átalakítási munkálatok elvégzésére 
például az alábbi területeken: kijárat, lépcső, udvar stb.. Továbbá az árvíz során 
tönkrement a gázkazán, ezért az Önkormányzatot felszólította a Katasztrófa 
védelem a kazán elhelyezés tárgyában új terv készítésére. Ez megtörtént, és 
miután volt egy pályázati lehetőség 30 millió forint erejéig óvoda felújítás 
tekintetében ez a pályázat most benyújtásra került az említetett kész tervetekkel 
együtt. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester hiányolja a parkolási lehetőséget. 
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető elmondja, az óvoda udvarát nem lehet 
csökkenteni. 
 
V a d á s z i Béla polgármester miután megállapítja, hogy ehhez a napirendi 
ponthoz több hozzászólás javaslat nem hangzik el, megköszöni az óvodavezető 
és munkatársai munkáját és javasolja a beszámoló, illetve az előterjesztés 
alapján a határozati javaslat elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 60/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy: A Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási év 
munkájáról készült beszámoló elfogadása 

 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Szendrőládi Óvoda 2012/2013. tanítási évben 
végzett munkájáról készült beszámolót  e l f o g a d j a. 

 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határid ő: folyamatos 
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V. N A P I R E N D: 
 
Beszámoló a Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanítási év munkájáról 

Előadó: iskolaigazgató 
 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 5./ sorszám alatt.) 
 
 

V a d á s z i Béla polgármester köszönti az iskolaigazgatót, aki a napirendi 
ponthoz kapcsolódó beszámolót szintén elkészítette, azt mindenki megkapta. 
Kérdése, van-e a beszámolóhoz kérdés, hozzászólás. 
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető elmondja, szerinte javult az óvoda és 
az iskola közötti együttműködés. A két intézmény között sokkal jobb a 
kapcsolat, mint volt és ezt itt szeretné megköszönni. 
 
V a d á s z i Béla polgármester úgy látja, mind két intézmény hatékonyan 
működik, bár javításra még van szükség pl. életmódra való nevelés tekintetében. 
A hatékonyabb működés érdekében az önkormányzati is igyekszik az 
intézmények segítségére lenni. 
 
N a g y Zsuzsanna iskolaigazgató köszöni a polgármester hozzászólását, 
segítségét. Elmondja, szétvált ugyan az iskola és az önkormányzat, de továbbra 
is számítanak az együttműködésre.  A jövőben is sok változás, új dolog várható. 
A következő tanévben magas lesz például a gyermeklétszám, ami kb. 345 főre 
tehető. Az elmúlt tanítási év során tanítói pályázatok kerültek kiírásra, 
szigorítások bevezetésére volt szükség, ami nem mindig váltott ki tetszést, de 
már tudomásul vették a szülők - tanulók egyaránt, és végül is ezek javulást 
eredményeztek. Az iskola részéről a továbbiakban is számítanak a jó 
együttműködésre. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester kéri az igazgatóasszonyt, hogy a helyi 
kertészetbe vigyék el a gyerekeket tájékoztatás, a mezőgazdasági munkákkal 
való ismerkedés stb. céljából, mert a gyerekek nem ismerik a mezőgazdasági 
munkákat. Be kell vonni a gyerekeket és az iskolát ezekbe a feladatokba. 
 
N o v á k  László Zsolt települési képviselő, mint iskolaigazgató helyettes 
elmondja, ez az iskola tervei között szerepel, így jövőre szeretnének ilyen irányú 
programot beindítani. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, ebben a kérdésben az Önkormányzat 
lehetőséget fog biztosítani az iskola részére. 
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R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, nem ismeri az új 
jogviszonyokat, de úgy gondolja, hogy az intézmény épülete az önkormányzaté. 
A tornaterem fala piszkos, ami ellen tenni kellene. 
 
N o v á k  László Zsolt települési képviselő, mint iskolaigazgató helyettes 
elmondja, a fenntartás, felújítás a KIK-hez, vagyis területileg az edelényi 
iskolafenntartóhoz tartozik. Jövőre gond lesz az is, hogy a parketta ugyan fel 
lesz csiszolva, de a festésére már nem kerül sor. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, nem talált takarító eszközöket 
a tornateremben. Szükség volna jó takarító gárdára, ugyanakkor elismeréssel 
beszél az oktatásról, a vezetőkről és a pedagógusokról. 
 
Á d á m  Gyula alpolgármester kérdése a megnyert pályázatot mire használták 
föl. 
 
N a g y Zsuzsanna iskolaigazgató a kérdésre válaszolva elmondja, módszertani 
fejlesztésekre. 
 
V a d á s z i Béla polgármester miután megállapítja, hogy ehhez a napirendi 
ponthoz több hozzászólás javaslat nem hangzik el, megköszöni az 
iskolaigazgató, valamint munkatársai munkáját és javasolja a beszámoló, illetve 
az előterjesztés alapján a határozati javaslat elfogadását. Javaslatát szavazásra 
bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 61/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy: A Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. tanév 
munkájáról készült beszámoló elfogadása 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Szendrőládi Általános Iskola 2012/2013. 
tanítási évben végzett munkájáról készült beszámolót  
 e l f o g a d j a. 
 
Felelős: polgármester, jegyző 
Határid ő: folyamatos 
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VI.  N A P I R E N D: 
 

Beszámoló a szociális földprogram 2012. évi működéséről 
Előadó: polgármester 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 6./ sorszám alatt.) 

 
 
V a d á s z i Béla polgármester a következő napirendi ponthoz kapcsolódóan 
rövid tájékoztatást ad a földprogram működéséről: 

-  2013-ra már nem lehetett támogatást igényelni a START munkaprogram 
miatt, amiben eszközök vásárlására került sor. 

-  a jövőre nézve a szociális földprogram keretein belül a savanyító üzem 
kialakítása szerepel a tervekben.  

 
R ő c z e i Károly települési képviselő kérdése, akkor most már nincs szociális 
földprogram. 
 
 
Dr. Zsíros Lászlóné a Szent Kamill Idősek Otthona intézményvezetője érkezik. 
 
 
V a d á s z i Béla polgármester az elhangzott kérdésre válaszolva elmondja, 
ültetésre került ugyan a program kereteiben burgonya, de a megszokottnál 
kevesebb mennyiségben. Továbbá más program keretein belül is lett burgonya 
ültetve, amit az Agrárkamara fog ellenőrizni. Ezzel az a gond, hogy a vetőmag 
későn érkezett, aminek következtében csúszott az ültetés és még nem kelt ki. 
Ezek a területek kiosztásra kerülnek és a művelésért felelős gazdáknak a 
terméssel el kell majd számolniuk, valamint 1 zsáknyi mennyiséget vissza kell 
szolgáltatniuk. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő véleménye szerint a szegényebb 
családokat motiválni kell a mezőgazdasági munkára, az öngondoskodásra, ami 
ösztönző, nevelő hatással lehet rájuk. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, az önkormányzat külön 
földparcellákat osztott ki azoknak a családoknak, akik saját kerttel nem 
rendelkeznek. Kicsit tiltakoztak ugyan, de volt érdeklődés és művelik is. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, örvendetes, hogy a géppark 
bővült. Kérdése van-e lakosság felé valamilyen kötelezettség. 
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V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, nincs semmiféle 
kötelezettség első az önkormányzat tulajdonában lévő földek rendbetétele 
(szántás, vetés), aztán ha azok elkészülnek, akkor, ha a gépek nélkülözhetőek, 
következik a lakosság.  
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető kérdése, más településeken a lakások 
előtti árok takarítása a lakos feladata, itt ez miért nem így történik. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, itt is így van, 
csak nincs hozzá a megfelelő szerszámuk a lakosoknak. Sok helyen az árkok 
nem is kerültek kiépítésre, ezeket most igyekszenek pótolni, amihez a lakosság 
részéről 50 %-os hozzájárulást kell fizetni. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő kérdése, nincs erre a célra valamilyen 
pályázati lehetőség. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, jelenleg nincs. 
A START programban bele tettek elemeket. Engedélyeztetés folyamatban van, 
70%-os támogatás, 30% az önrész, és ha ki van fizetve, akkor adják a pénzt. 
 
Miután megállapítja, hogy ehhez a napirendi ponthoz több hozzászólás, javaslat 
nem hangzik el, javasolja a beszámoló, illetve az előterjesztés alapján a 
határozati javaslat elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 62/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:   A Szociális földprogram 2012. évi működéséről 
készült beszámoló elfogadása 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a Szociális földprogram 2012. évi működéséről 
készült beszámolót megtárgyalta és e l f o g a d j a. 
 
Felelős: polgármester, jegyző  
Határid ő: folyamatos  
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VII.  N A P I R E N D: 
 

Helyi Esélyegyenlőségi Program elfogadása 
Előadó:polgármester 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 7./ sorszám alatt.) 

 
 
V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot, 
melynek tájékoztatásra felkéri Minyóczki Lászlónét, a program készítőjét. 
 
M i n y ó c  z k  i Lászlóné óvodavezető a Helyi Esélyegyenlőségi Program 
(HEP) elkészítéséért felelős személy elmondja, a program készítését jogszabály 
írta elő. Tartalmilag 119 oldal, ami főként elemzéseket tartalmaz, 5 évre szól és 
a HEP képzést folytató intézet, a TKKI jóváhagyását követően a végleges 
jóváhagyás a képviselő-testület feladata. Papír formában a nagy terjedelemre 
való tekintettel nem kerül mindenki részére megküldésre, de itt és most a 
számítógépen mindenki megnézheti. Ilyen programmal az önkormányzat már 
rendelkezett, de az lejárt, megújítása szükséges és a jogszabályi változások, 
előírások következtében a későbbiekben bizonyos pályázatok benyújtásának 
feltétele lesz e hatályos program megléte. 
 
V a d á s z i Béla polgármester javasolja a megismert HEP jóváhagyását, illetve 
az előterjesztés alapján a határozati javaslat kiegészítését, - miszerint a Helyi 
Esélyegyenlőségi Program a felsőbb szervek (TKKI) által meghatározottak 
szerint kerül elfogadásra - és elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 63/2013. (VI. 25.) határozata 
 

Tárgy: Helyi esélyegyenlőségi program (HEP) 
elfogadása 
 

Szendrőlád Község Önkormányzat Képviselő-testülete a 
Helyi Esélyegyenlőségi Program (HEP)-et megtárgyalta. 
A megismert és a felsőbb szervek által elfogadott 
tartalommal   j ó v á h a g y j a. 
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A Helyi Esélyegyenlőségi Program a határozat 
mellékletét képezi.  
 

Határid ő: 2013. július 01. 
Felelős: Polgármester 

 
 
 
 

VIII.  N A P I R E N D: 
 

Edelényi Kistérség Többcélú Társulás „Társulási Megállapodás”- ának 
jóváhagyása 

 Előadó:polgármester 
 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 8./ sorszám alatt.) 
 
 
V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot. Ehhez 
a napirendi ponthoz is készült előterjesztés, de itt el kell mondani, hogy 
alapellátásról van szó. Az anyagi vonzata ennek a társulásnak egyelőre nem 
ismert, ugyanakkor a régi formában már nem működhet, hanem szükséges egy 
új társulás létrehozása. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző ismereti a jogszabályi vonatkozást. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő kérdése jól érti-e miszerint a Társulás 
kapja a pénzeket és az úgy kerül majd elosztásra. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, a jövőben a 
Járási Hivatalok kapják a pénzeket. A Társulás jövőbeni formája, feladatai nem 
igazán átláthatóak, a régi társulási forma pedig már nem működhet tovább, mert 
nincs állami támogatás.  
 
Á d á m  Gyula alpolgármester kérdése az új társulás tekintetében is marad a 
régi vezetőségi felállás. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, a vezetőség 
megválasztására a későbbiekben a Társulási Megállapodás elfogadását követően 
kerül sor.  
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Felolvassa a Társulási Megállapodás tervezetének főbb részleteit, majd javasolja 
azt elfogadni, de óvatosságra int. Ragaszkodni kell ahhoz, hogy tájékoztatást 
nyújtsanak az anyagiakkal kapcsolatosan. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző a tájékoztatást kiegészítően elmondja, 
szabadon lehet dönteni a társulásról, illetőleg az abból történő kilépésről 
egyaránt. 
 
V a d á s z i Béla polgármester javasolja a Társulási Megállapodás 
jóváhagyását, illetve az előterjesztés alapján a határozati javaslat elfogadását. 
Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 

 
 
Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
64/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  Edelényi Kistérség Többcélú Társulása a módosított 
„Társulási Megállapodás” jóváhagyásáról 

 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta Edelényi Kistérség Többcélú Társulása a módosított 
„Társulási Megállapodás” jóváhagyásáról szóló előterjesztést és 
az alábbi döntést hozza: 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az 
Edelényi Kistérség Többcélú Társulása a módosított „Társulási 
Megállapodás”-t a határozat melléklete szerint j ó v á h a g y j a . 
 
Határid ő:  azonnal 
Felelős:  polgármester 
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IX. N A P I R E N D: 
 
Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Intézményfenntartói Társulás 

„Társulási Megállapodás”-ának jóváhagyása 
Előadó: polgármester 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 9./ sorszám alatt.) 

 
 
V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot és 
ismereti a Társulási Megállapodás lényegét. Az önálló fenntartásra, 
feladatellátásra előre látatóan az Önkormányzat nem kap elegendő támogatást, 
ezért szükséges a társulás. De át kell gondolni, meg kell beszélni, mert nem 
kevés anyagi vonzata van. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő kérdése, kötelező-e ez a társulás, illetve 
ebben az esetben Munkaügyi Központtól támogatás igénybe vehető-e. 
Véleménye szerint van közelebb is a feladatellátásra megfelelő szakember. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérdésre válaszolva elmondja, ez a társulás 
nem kötelező jellegű, de az önkormányzat ezt a kötelezőfeladatot önállóan nem 
tudja ellátni, megoldani.  
A Munkaügyi Központ a létszám támogatást szigorította. A közmunkások 
bérének 80%-a a támogatás. Jelenleg 20 fő van alkalmazva, de újabb létszám 
igény is benyújtásra került, amire ez idáig nem érkezett vissza jelzés.  
 
Dr. Z s í r o s Lászlóné intézményvezető elmondja, helyi kezdeményezést, civil 
szervezet létrehozását is fel lehetne vetni lehetőségként bevonni, viszont az 
alapellátást az önkormányzatnak kell megoldani, mert az kötelező feladat. 
Továbbá a családnevelést is előtérbe kellene helyezni az oktatási 
intézményeknél. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, az eddig ismert támogatás az I. félévre 
szól, a II. félév még nem ismert. 
 
R ő c z e i Károly települési képviselő javasolja a megállapodást elfogadni, de a 
továbbiakban pl. a Nem Adom Fel Alapítványt is bevonni a feladatellátásba. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, ez a megállapodás is az előzőhöz 
hasonlóan csak az elvekről szól és az anyagiakat nem tartalmazza. 
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Á d á m  Gyula alpolgármester véleménye szerint a pénzfelhasználást leginkább 
csak az Önkormányzat tudja megoldani, így ezt a feladatellátást nem érdemes 
tovább adni. 
 
V a d á s z i Béla polgármester javasolja a Társulási Megállapodás 
jóváhagyását, illetve az előterjesztés alapján a határozati javaslat elfogadását. 
Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-
testületének 65/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:   Szendrői Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti 
Intézményfenntartói Társulás „Társulási 
megállapodásának” jóváhagyása.  
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete egyetért a Szendrői Szociális Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Intézményfenntartói Társulás új „Társulási 
megállapodásának” megkötésével és 2013. július 01. 
kezdő nappal történő hatályba lépésével. Egyidejűleg a 
105/2009.(X.15.) számú határozattal elfogadott, 2010. 
január 01. napjától érvényes korábbi „Szendrő és Rakaca 
völgye családsegítő és gyermekjóléti társulás” társulási 
megállapodás hatályát veszíti. 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-
testülete a  társulási megállapodás felülvizsgálata és 
átalakítása során létrejövő – jogi személyiséggel 
rendelkező – Szendrői Szociális és Szolgáltató és 
Gyermekjóléti Intézményfenntartó Társulás 
megállapodását  tartalma szerint - a határozat 
mellékleteként - jóváhagyja. 
 
Képviselő – testület felhatalmazza polgármestert a 
megállapodás és mellékleteinek aláírására. 
 
Felelős: polgármester, jegyző  
Határid ő: 2013. június 30. 
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X. N A P I R E N D: 
 

Szendrőlád Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzata 
megtárgyalása és elfogadása 

Előadó: polgármester 
 

(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 10./ sorszám alatt.) 
 
 
V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot, 
melynek tájékoztatására felkéri jegyzőt. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző tájékoztatásként elmondja, hogy a 
jogszabályi változásokra tekintettel összhangba kell hozni az Önkormányzat 
SZMSZ-t, amit rendelet formájában kell a képviselő-testületnek elfogadni. A 
változásokat, kiegészítéseket jegyző ismerteti részleteiben is. Az 
előterjesztésben írásba foglalva a testület tagjai megkapták. 
 
V a d á s z i Béla polgármester az előterjesztés alapján javasolja Szendrőlád 
Község Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 
rendelet tervezet elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotja: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

9/2013.(VI.26.) önkormányzati rendelete Szendrőlád 
Község Önkormányzata Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról 

                            
 /Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva/ 
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XI. N A P I R E N D: 
 

Helyi rendeletek felülvizsgálata 
Előadó: polgármester, jegyző 

 
(Írásos előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi 11./ sorszám alatt.) 

 
 

V a d á s z i Béla polgármester előterjeszti a következő napirendi pontot, 
melynek tájékoztatásra felkéri jegyzőt. 
 
dr. K e r n ó c z i Zsuzsanna jegyző tájékoztatásként elmondja, hogy a  
lakossági szennyvízbekötések kapcsán lehetőségként felmerülő támogatási rend 
kialakításához a szociális rendelet módosítása szükséges, amit a képviselő-
testületnek kell jóváhagynia és annak tervezetét előterjesztésként megkapták. 
 
V a d á s z i Béla polgármester az előterjesztés alapján javasolja Szendrőlád 
Község Önkormányzatának ..../2013.(VI....) önkormányzati rendelete a szociális 
ellátásokról szóló 10/2011. (XI.30.) számú rendeletének módosításáról szóló 
rendelet tervezet elfogadását. Javaslatát szavazásra bocsátja. 

 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi rendeletet alkotja: 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata 
Képviselő-testületének 

 

10/2013.(VI.26.) önkormányzati rendelete a szociális 
ellátásokról szóló 10/2011. (XI.30.) számú rendeletének 
módosításáról 

            /Rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva/ 
 
 
 
 

XII.  N A P I R E N D: 
 

Indítványok, javaslatok 
 
 
Erdélyi vendégek 
 

V a d á s z i Béla polgármester a következő napirendi pont tárgyalása során 
elmondja, hogy a jövő hét szerdán érkeznek az Erdélyi vendégek, akik 
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fogadásán kéri a képviselő-testület tagjait, hogy legyenek szívesek jelen lenni. A 
tervezett program szerint szerdán érkeznek és elfoglalják a szálláshelyeiket, 
csütörtökön kirándulás a felvidékre, pénteken pedig Sárospatak, 
Boldogkőváralja és környéke, szombaton indulás vissza Erdélybe. Kéri a 
képviselő-testület tagjait, hogy a kirándulásokon legalább 3-3 fő képviselő 
legyen jelen. 
 
 
Közvilágítás 
 

R ő c z e i Károly települési képviselő elmondja, hogy a Gárdonyi út végén a 
Gomba üzem környékén a közvilágítás nincs megoldva, kéri az ügyben a 
Polgármester segítségét. 
 
V a d á s z i Béla polgármester a kérésre megpróbál megoldást találni, segít. 
 
 
„Tejcsarnok”  
 

R ő c z e i Károly települési képviselő javasolja, hogy az Ady út elején található 
régi „tejcsarnok” hasznosítását meg kellene oldani. 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, már próbáltak megoldást találni az 
épületre, de nem sok sikerrel, mert az magán tulajdonban van. 
 
 
Folyamatban lévő munkálatokról történő tájékoztatások 
 
V a d á s z i Béla polgármester tájékoztatásként elmondja, hogy az iskolában a 
konyha és ebédlő rész átalakítási munkálatai folyamatban vannak. 
 
 
Közkutak 
 
V a d á s z i Béla polgármester elmondja, továbbra is nagy probléma a 
közkutaknál a víz pazarlás és a rongálás kérdése. Javasolja a kutak leszerelését, 
azzal, hogy minden utcában csak 1-1 kút üzemeljen. Pl. Petőfi úton is szétverték 
a kutat, ami 80 e Ft összegű kárt jelentett az önkormányzatnak pluszban, holott 
spórolni kellene, mert nagy a fölöslegesen kifizetett vízdíj összege, és így nem 
lesz, nem marad egyéb támogatásokra pénz. Javasolja továbbá, a közkutakon 
megjelenő vízdíjat az utcákban élő lakosságra kivetni. 
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Z s i g m o n d n é Kiss Andrea települési képviselő javasolja első ízben 
kiküldeni a fizetési kötelezettségről a tájékoztatást és a vízdíj fizetéséhez 
szükséges nyomtatványt. 
 
V a d á s z i Béla polgármester javasolja a lakosságot levélben megkeresni és 
felszólítani a vízdíj fizetésre. Javaslatát határozatba foglalva a képviselő testület 
elfogadására javasolja az alábbiak szerint:  
 
 

Határozati Javaslat 
 
Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
…./2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  Közkutak használatáról   

 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és dönt arról, hogy a településen egy utcában egy 
közkutat működtet és a kihelyezett közkút fogyasztásának díját a 
közszolgáltatásból kizárt és a kutat használó lakosokra terheli. 
 
A lakosság a fizetési kötelezettségéről tájékoztató levélben 
értesül. 
 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti 
döntéssel egyidejűleg felkéri a polgármestert és a jegyzőt a 
határozatba foglaltak alapján a további intézkedések megtételére. 
 
Határid ő:  folyamatos 
Felelős:   polgármester, jegyző 

 
 
A polgármester a határozati javaslat elfogadását szavazásra bocsátja. 
 
A Képviselő-testület 6 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az 
alábbi határozatot hozza: 
 
 

Szendrőlád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
66/2013. (VI. 25.) határozata 
 
Tárgy:  Közkutak használatáról   

 
Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megtárgyalta és dönt arról, hogy a településen egy utcában egy 
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közkutat működtet és a kihelyezett közkút fogyasztásának díját a 
közszolgáltatásból kizárt és a kutat használó lakosokra terheli. 

A lakosság a fizetési kötelezettségéről tájékoztató levélben 
értesül. 

Szendrőlád Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a fenti 
döntéssel egyidejűleg felkéri a polgármestert és a jegyzőt a 
határozatba foglaltak alapján a további intézkedések megtételére. 

Határidő: folyamatos 
Felelős: polgármester, jegyző 

Miután ehhez a napirendi ponthoz több hozzászólás, indítvány nincs, a 
polgármester megköszöni a képviselő-testület, valamint a jelenlévő meghívottak 
részvételét és a képviselő-testületi ülést bezárja. 

K.m.f. 

dr. Kernóczi Zsuzsanna 
jegyző 

Rőczei Károly Novak Lás 
jegyzőkönyv hitelesítő települési képviselő 


